

COSICS

The Department has recently received approval to implement the Canadian On-Line Secure Information and Communications Systems (COSICS).

COSICS is a new, secure, integrated office automation and communications system that will enable officers and support personnel at the Department's Headquarters and posts abroad to communicate formally and informally, both classified and unclassified material on a 24-hour per day, 365-day per year basis.

COSICS is also intended to provide office automation and decision support facilities, on-line desk-to-desk communications, and information management capability. It will eventually support between 4000 and 5000 workstations.

A COSICS Project Management Office is being created in MID under the direction of the Project Manager, Bob MacPhee (990-9014). At present it consists of a Deputy Project Manager, Roger Chan (993-5828), an Executive Secretary, David Brisco (993-7119) and a Supply and Services Procurement Team consisting of Director of Procurement, Tom Bartello (990-9019), Contracts Manager, Lloyd Anstey (990-9020) and Project Office Assistant, Edith Cherrin (990-9015). This office will be responsible for all aspects of the implementation of COSICS.

The COSICS Project Management Office has been assigned the symbol MIDC and is temporarily located on the 4th floor of Tower B. Departmental officials can contact the COSICS Project Management Office at 990-9016.

COSICS

Le Ministère a récemment obtenu l'autorisation de mettre en oeuvre le Réseau protégé de communications directes du Canada (COSICS).

Le COSICS est un nouveau système sûr et intégré de bureautique et de communications qui permettra aux agents et au personnel de soutien, à l'Administration centrale et aux missions à l'étranger, de transmettre officiellement et officieusement des données classifiées et non classifiées 24 heures sur 24, 365 jours par année.

Le système est également destiné à assurer des services de bureautique et d'aide à la décision, des communications en direct d'un bureau à un autre ainsi qu'une capacité de gestion de l'information. Il desservira éventuellement de 4000 à 5000 postes de travail.

Un Bureau de gestion du projet COSICS est actuellement créé au sein de MID sous la direction de Bob MacPhee (990-9014); il comprend le directeur adjoint Roger Chan, (993-5828), un secrétaire exécutif, David Brisco (993-7119), et une équipe d'achats d'Approvisionnements et Services formée de Tom Bartello (990-9019), directeur des achats, Lloyd Anstey (990-9020), gestionnaire des contrats et de Edith Cherrin (990-9015), assistant de bureau du projet. Ce bureau sera chargé de tous les aspects de la mise en oeuvre du COSICS.

Le Bureau de gestion du projet COSICS, qui a reçu le symbole MIDC, est temporairement situé au 4^e étage de la tour B. Les fonctionnaires du Ministère peuvent communiquer avec ce bureau au 990-9016.